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hareriksson@gmail.com

Från: Linnéa Falkhage <linnea.falkhage@vgregion.se>
Skickat: den 29 september 2022 10:45
Till: Harry Eriksson
Ämne: Sv: Dialogmöte 19 sep

Hej Harry,  
 
Nu har vi äntligen fått ett bättre svar på din andra inskickade fråga. Svaren på dina frågor kommer även att bifogas 
med mötesanteckningarna.  
 
 
Svar på fråga 2:   
När det gäller riktlinjer grav hörselskada har Koncernkontoret en pågående dialog med Johan Hellgren, ledamot i 
nationellt programområde (NPO) öron-, näs- och halssjukdomar (ÖNH) och adjungerad till samordningsråd ÖNH, 
kring hur Västra Götalandsregionen (VGR) ska omhänderta det personcentrerade och sammanhållna vårdförloppet 
för grav hörselnedsättning.   
  
Initialt sades det att det inte skulle behövas något regionalt processteam för frågan. Efter sommaren har 
samordningsråd och Johan dock svängt och ser att det finns utmaningar inom dels upptäckt/diagnos (ffa barn/unga) 
och dels den mer långsiktiga uppföljningen/omhändertagandet över tid för personer med nedsatt (grav) 
hörsel(skada). Så det pågår nu ett initieringsarbete för att starta ett regionalt processteam (RPT) och därmed även ta 
fram en regional GAP-analys följt av en plan för implementering/införande av vårdförloppet i VGR.  
   
Så förhoppningen är att ett processteam kan påbörja sitt arbete någon gång under kvartal 1 2023.  
 
Hoppas att du är nöjd med svaret på frågan.  
 
Tveka inte på att höra av dig om du har någon ytterligare fråga, Harry!  
 
Vänliga hälsningar,  
Linnéa Falkhage 
 
__________________________________________________ 
Nämndsamordnare Göteborgs hälso- och sjukvårdsnämnd 
Nämndsamordnare västra hälso- och sjukvårdsnämnden 
 
Koncernavdelning ärendesamordning och kansli 
Koncernkontoret 
Västra Götalandsregionen 
Besöksadress: Bergslagsgatan 2, Göteborg 
Telefon:  0737 – 14 04 49 
Mejl: linnea.falkhage@vgregion.se 
 
 
 
 

Från: Linnéa Falkhage  
Skickat: den 27 september 2022 10:54 
Till: Harry Eriksson <hareriksson@gmail.com> 
Ämne: VB: Dialogmöte 19 sep 
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Hej Harry,  
 
Jag förstår att du vill ha svar på dina inskickade frågor.  
 
Vi var nog otydliga vid slutet av mötet men svaren på frågorna kommer bifogas med mötesanteckningarna. Jag 
kommer skicka ut anteckningarna så fort jag har fått svar på samtliga inskickade frågor.  
 
Katarina Orrbeck, handläggare mot Sahlgrenska Universitetssjukhuset (SU) har diskuterat den första frågan med SU 
men inte fått något tydligt svar.  
 
Svaren (som även kommer skickas med mötesanteckningarna):  
 
Svar på fråga 1: Sahlgrenska Universitetssjukhuset ser över sin interna process och prioriteringar görs efter 
medicinskt behov. Det är en allt större grupp patienter som behöver reservdelar etcetera.  
  
Svar på fråga 2: När det gäller riktlinjer grav hörselskada så är det sannolikt att arbetet påbörjas nu när semestrarna 
är slut.  
 
 
Vänliga hälsningar,  
Linnéa Falkhage 
 
__________________________________________________ 
Nämndsamordnare Göteborgs hälso- och sjukvårdsnämnd 
Nämndsamordnare västra hälso- och sjukvårdsnämnden 
 
Koncernavdelning ärendesamordning och kansli 
Koncernkontoret 
Västra Götalandsregionen 
Besöksadress: Bergslagsgatan 2, Göteborg 
Telefon:  0737 – 14 04 49 
Mejl: linnea.falkhage@vgregion.se 
 
 
 

Från: Kristina Grapenholm <kristina.grapenholm@liberalerna.se>  
Skickat: den 27 september 2022 08:58 
Till: Magnus Kronvall <magnus.kronvall@vgregion.se>; Linnéa Falkhage <linnea.falkhage@vgregion.se> 
Ämne: Fwd: Dialogmöte 19 sep 
 
Information från VGR IT: Det här mejlet kommer från en extern e-postserver. Om du inte känner igen avsändaren eller om innehållet verkar 
misstänkt bör du inte klicka på några länkar eller öppna eventuella bilagor.  
Detta Mail fick jag från Harry. Tacksam för hjälp med svar. 
 
Vänliga hälsningar  
Kristina  

---------- Forwarded message --------- 
Från: <hareriksson@gmail.com> 
Date: mån 19 sep. 2022 kl 19:13 
Subject: Dialogmöte 19 sep 
To: <kristina.grapenholm@liberalerna.se> 
 

Kristina! 
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Tack för ett bra genomfört möte. ѮѯѰѱ Det var mycket intressant information, men jag blev trött på slutet: 

  

Jag hade skickat 2 frågor i god tid till Linnea och hade hoppats få svar (se nedan): 

  

Frågor om CI vården: 

 Något nytt angående långsiktig finansiering. SU (Gustaf Josefsson) tog ju med sig denna fråga från förra 
mötet.  

 Ändrade riktlinjer för grav hörselskada är ju nu beslutat (juni) och ska implementeras i Regionerna. Magnus 
Kronvall nämnde att det ska hanteras centralt enligt gällande process. Läget? 

  

Fråga 1: I mina kontakter med CI-teamet verkar det som det blir ”extramedel” även i år, stämmer verkligen det? 
Eller något nytt från Gustaf Josefsson? 

  

Fråga 2: Så här svarar Radi Jönsson på CI-teamet (hon var själv med i arbetsgruppen som tog fram riktlinjerna) Vad 
gäller införandearbetet i VGR, känner jag inte till hur långt uppstartprocessen har kommit. Ordförande för RPO ÖNH 
Johan Hellgren behöver initiera arbetet i samarbete med den regionala organisationen. 

I förra veckan tog HRF upp frågan med HSS och dom hänvisade till er…… 

Ska hanteras enligt gällande process sa Magnus Kronvall. Kan Magnus förklara? 

Vi vill veta vem som bär ansvaret för denna fråga.  

  

Hoppas du kan hjälpa oss ! 

  

Mvh 
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Harry Eriksson 

Ledamot distriktsstyrelsen 

Mobil: 0724-522209 (SMS) 

E-post: hareriksson@gmail.com  

  


